
Oppsummering frå kaffimøte med næringslivet 24.08.21: 

Ordføraren orienterte om fylgjande: 

- Arbeidet med næringsplan- meir oppdatering neste møte. Erik blir forhåpentlegvis med.  

- Tildeling av tilskot frå næringsfondet (fast tildeling)- formannskapet på torsdag fyrstkommande. 

- Tildeling kommunal kompensasjonsordning del 3- formannskapet på torsdag fyrstkommande. 

Folketalsutvikling i 2 kvartal: Gol + 8 

- Kommuneplan- arealdelen; Fylkeskommunen og Statsforvaltaren har motsegn til planforslaget. 

Administrasjonen er i gang med å gå gjennom desse. Deretter legg opp til å drøfte dette med 

regionalt planforum der fylke og stat deltek. 

- Kommunedelplan Gol tettstad: Fortsatt ikkje heilt i mål med motsegna med Statens vegvesen. 

Formannskapet tek stilling til ein del forhold i møtet på torsdag. 

- Smedvegen: UNN/F og K skal behandle sak om utvida ramme for prosjektering av Smedvegen. Blir 

dette vedtatt, vil det bli lyst ut ny konkurranse på prosjektering i 2021. 

 

Visit Gol informerte om fylgjande: 

Ynskje om skiltplan for Gol sentrum om sumaren (parkering) 

Innspel om å tenke på El-lader utvikling ifm Smedvegenutbygginga og Golsfjellet 

Folketelling – ynskje om å få tilgang på tal 

Turistkontordelen av Visit Gol, vurdere å halde ope i heile skuleferien framover 

Tilsetting av prosjektleiar i Bærekraftprosjektet 

Oppdatering på sykkelstibygging 

Oppdatering på frisbeegolf 

Informasjon om samarbeid om ny park i Gol sentrum 

Oppstart og ynskje om dugnadsarbeid rundt Jul i Gol 

 

Hallingdal Næringshage orientert om fylgjande:  

Tilgang på nyheitsbrev 

Moglegheiter for kompetanseheving 

Hallingdalskonferansen 

Tilgang på miljøfyrtårnsertifisering 

 

Takk for møtet!  


